
Protokol Nr 79117
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Miriskiego

w dniu 13 lutego 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski

czlonkowie ZarzEdu: t-ukasz Bogucki
Piotr Wieczorek
Marek Pachnik

oraz: Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Zbigniew Wtadziriski - z-ca nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami
Artur Wigckowski - dyr. SPZOZ w Mirisku Maz.
Czestaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.

Porzqdek posiedzenia:

1 Otwarcieoosiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3 lnformaqa o dzialalno6ci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4 Sprawy z zakresu sluzby zdrowia.
5. Przyjqcie projektow uchwal i innych materialow na XIX sesjq Rady Powiatu Minskiego.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie okreslenia osob uprawnionych do skladania w imieniu

powiatu oswiadczen woli w sprawach majqtkowych.
7. Podjqcie uchwaly w sprawie wydzier2awienia czqsci dzialki nr 76 polo|onej w Falbogach.
8. Sprawy o6wiatowe.
9. Podjgcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2017 rok.
10. Sprawy roZne.
11. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 6 lutego 2017 r
12 Zamknrqcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta Antoni Jan Tarczynski przedstawil porzqdek posiedzenia,

posiedzenia ktory zostat przyjqty jednogtosnie (nieobecny Wicestarosta - Krzysztof
Pfochocki i p. t-ukasz Bogucki).

Ad. 3

Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach:
- zlo2ony zostal wniosek do Ministra Infrastruktury o dofinansowanie zadania
mostowego przy ul. Budowlanej w Minsku Maz.
- zlo2ony zostal wniosek do WFOS|GW o umorzenie pozyczki zaciqgniqtej na
wykonanie przylqcza ciepfowniczego w ZS Nr 1 w Minsku Maz.



- odbyl sig Konwent Wojtow i Burmistrzow Powiatu Minskiego w Stanislawowie, na
ktorym glownym tematem obrad byla wchodzqca w zycie reforma oswiaty oraz,,ustawa
metropolitalna".
- odbyto siq spotkanie organizacylne zwiqzane z lgrzyskami Samorzqdowcow, na
ktorym przyjqto regulamin igrzysk,
- uczestniczyl w naradzie podsumowujqcej rok 2016, jeSli chodzi o dzialalnosc
Paristwowej Strazy Pozarnej (powiat minski w Scistej czolowce w wojewodztwie
mazowieckim),
- uczestniczyl w uroczystosciach upamiqtniajqcych wydarzenia z lutego 1944 r. na
terenie powiatu minskiego, ktore noszE nazwQ ,,Wielkiej Wsypy",
- wystqpilismy do PKP PLK w sprawie zatrzymywania sig pociqgow relacji Warszawa-
Lublin w Minsku Mazowieckim w momencie, kiedy bgdzie przebudowa trasy.
Otrzymalismy odpowied2, 2e w tej chwili trwajq prace nad nowym rozkladem jazdy,
ktory bgdzie obowiqzywat od czerwca 2017 r. (wigkszo6c pociqgow ma wyznaczony
postoj handlowy na stacji Mihsk Maz.).

Ad.4
Z-ca dyrektora SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedzial, ze wplynglo od wojewody

pismo, aby wyjaSnic i uzupelnic rozliczenie dotyczqce olrzymanej dotacji. Wyjasnil, ze
uzupetnienie przekazane zostanie 14 lutego br. Dodal, 2e sprawdzat ju? tq
najistotnieiszqpozyqg, gdzie wskazano blqd w zestawieniu, a dot. 400-600 zl (w jednej
pozycji zamiast 2 szl. przyjqto 4 szt.) i dokonana zostanie korekta.
Starosta powiedziat, ze poruszona zostaNa rowniez kwestia dotyczqca odrzucenia
oferty.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e przeslalismy dokumenty przetargowe i jest
uzasadnienie odrzucenia oferty, bo miala mankament gdyz czgsc robot w kosztorysie
nie bylo uwzglqdnionych i na podstawie tego zostata oferta odrzucona z procedury
przetargowej, a firma sig nie odwolywata.
Kolejno Starosta zwrocil siq o przedstawienie sytuacji na Oddziale Wewnqtrznym.

Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski powiedzial, 2e nadal prowadzone sq
rozmowy z3lekarzami, 1 lekarz ma przyjsc do pracy od marca, 1 lekarzprzyjdzie od
kwietnia, a ponadto leszcze 2lekarzy zadeklarowaNo, 2e przyjdq cjo pracy. Dodal, ze
w zwiqzku z zaistnialq sytuacjq trzeba bgdzie zmniejszyc liczbq pacjentow
przynajmniej na pigtrze. Lekarze pracujqcy na Oddziale sq na biezqco informowani o
sytuacji i ustalono w jaki sposob chcemy zejsc z liczby pacjentow z wagi na brak
personelu medycznego, taka informacja zostanie przesfana do Urzqdu
Wojewodzkiego. Dodal, 2e w tym czasie pomalowanych zostanie tam kilka
pomieszczeh ze wzglgdu na zalecenia Sanepidu.
WyjaSnif, 2e rozmowy w zakresie pozyskania nowych lekarzy prowadzi r6wniez
dyrektor Mieczyslaw Romejko itrwajq rozmowy z firmami, ktore wynajmujq lekarzy,
ale jest to kosztowne. Rozwazane sq rowniez doptaty do rezydentur, bo rezydentury
optacane sq przez Marszalka Wojewodztwa.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocita siq z pytaniem, czy ograniczenie
przyjmowania pacjentow wplynq na kontrakt.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze nie chcemy jeszcze formalnie ograniczac liczby lo2ek
i to na razie nie wplynie na kontrakt.
Kolejno Starosta poruszyl kwestig zlo2onego przez dyrekcjg wniosku na kwotg
450.000 zl. Zwrocit siq z pytaniem, czy je2eli bylaby taka sytuacja, ze catej kwoty
450.000 zl nie przeznaczymy, a przeznaczymy 100.000 zlto czy bqdzie wystarczajqca,
zeby uruchomic caloSc przedsigwziqc, czy niezbgdna jest cata kwota.



P. Czeslaw Mazek powiedzial,2e 1eleli otrzymamy 100.000 z{ to uruchomimy jednq
kondygnacjq, a nie uruchomimy centralnej sterylizatorni i apteki, a na ostatnim pigtrze
laboratorium.
Skarbnik Powiatu zwrocila sig z pytaniem, dlaczego tak wysoka kwota we wniosku
zostala ujqta na aptekq -250.000 zt.
Z-ca dyrektora SPZOZ powiedzial, 2e wyposazenie aptek jest bardzo drogie. Dodal,
ze pierwotnie sqdzono, ze wigkszosc obecnego wyposazenia uda siq przenie6c do
nowego obiektu, ale okazalo, ze obecnie sq inne wymogi Nadzoru Farmaceutycznego.
Za powyZszq kwotg nie uda siq kupic calego wyposazenia do apteki.
Dyr SPZOZ - Arlur Wigckowski powiedzial, 2e pierwsze szacunkowe koszty to duzo
powyzej 300.000 zl. Niezbgdne sq urzqdzenia do wyrobu lekow i ich przechowywania.
Starosta - Antoni JanTarczynski powrocil do wniosku PEC dotyczqcego przylqczenia
do sieci ciepfowniczej. Oferta, ktorq PEC zloZyl opiewa na kwotq 260.000 zl, przy
zalo2eniu, ze bylby jeden wspolny wgzel. Zwrocil sig z pytaniem, czy dyrekcja SPZOZ
analizowala tq ofertg.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, ze jest problem skorodowanego przylqcza. Piece
w kotlowni sqz2008 r., w tym roku w czasie najwigkszych mrozow byla awaria jednego
z piecow. Dodat, ze nie przystqpujqc do tej oferty pilnie bqdziemy musieli myslec
o zainwestowaniu w kotlowniq.
Rowniez powaznE sprawq jest przychodnia na ul. Kosciuszki, bo tam korzystamy juz
z sieci cieplowniczej, ale przebudowy wymaga przylqcze zasilajqce.
Kolejno Starosta poinformowal, 2e dyrektor Meditransu kontaktowiat sig i przekazal
informacjq, ze jest zainteresowany wykupem powierzchni 3000 mkw. Zwrocil siq
z pytaniem, czy byly jakieS rozmowy w tym zakresie.
Dyrektor sPzoz powiedzial, 2e nie bylo Zadnych rozmow w tym zakresie.
Starosta powiedzial,2e otrzymalismy informacjq na temat planu finansowego na 2017
rok, w ktorej zaplanowana jest strata w wysokosci 3.090.000 zl i zostalo to pozytywnie
zaopiniowane pzez Radq Spolecznq. Kolejno powrocil do sprawozdania z wykonania
planu za 2016 rok i zwrocil siq z pytaniem czy w tym zakresie jest juz ostateczne
rozliczenie.
P Aftur Wigckowski powiedzial, ze nie ma Jeszcze ostatecznego rozliczenia. W tym
tygodniu bgdq pewne propozycje ze strony NFZ w zakresie nadwykonan
i ewentual nego zrzeczenia siq roszczeh.
Starosta zwrocil siq o przekazanie informacji po rozmowach w NFZ.

Ad, 5
Starosta -Antoni JanTarczynski przedstawit projekt porzqdku obrad sesji Rady

Powiatu zaplanowanej na 28 lutego br.
- Informacja Komendanta Powiatowego Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku
Mazowieckim o stanie bezpieczenstwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpozarowej.
Materiat przyjqto bez uwag.
- Sprawozdanie z dzialalnosci Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku
Mazowieckim i efektow pracy organizatora pieczy zastqpcze j za 2016 rok oraz wykaz
potrzeb w zakresie pomocy spotecznej i systemu pieczy zastgpczej.
Material przyjqto bez uwag.
- Sprawozdanie Starosty zdziaNalnoSci Komisji Bezpieczenstwa i Porzqdku 2a2016 r.
Material przylqto bez uwag.
- Sprawozdanie Zarzqdu Powiatu dotyczqce umarzania, odraczania terminow oraz
rozkNadania na raty nalezno5ci pieniqznych majqcych charakter cywilnoprawny
przypadajqcych Powiatowi M inskiem u i jego jed nostkom organizacyj nym.



Material przyjqto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly w sprawie projektu dostosowania sieci szkol ponadgimnazjalnych
i specjalnych na terenie Powiatu Minskiego do nowego ustroju szkolnego.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjqcie uchwaly w sprawie wyralenia zgody na realizacjq projektu ,,Europa dla
kazdego" w ramach programu Erasmus+.
Materiat przyjgto bez uwag.
- Podjqcie uchwaiy w sprawie wyraZenia zgody na realizacjq projektu ,,Staze
zagraniczne dla uczniow i absolwentow szkol zawodowych oraz mobilnosc kadry
ksztafcenia zawodowego" w ramach programu Erasmus+.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjqcie uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na realizacjq projektu ,,Mobilnosc
kluczem do kariery" w ramach programu Erasmus+.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na realizacjq projektu ,,Otwarci na
doswiadczenia" w ramach programu Erasmus+.
Material przyjqto bez uwag.
- Podjqcie uchwaly w sprawie wra2enia zgody na realizacjq projektu ,,Aktywnai bezpieczna mlodzie2 w Powiecie Minskim" w ramach Prograrnu Ograniczania
PrzestqpczoSci i Aspolecznych Zachowac Razem Bezpieczniej im. Stanislawa
Stasiaka na lata 2016 i 2017.
Material przyjqto bez uwag.
- Podjqcie uchwaty w sprawie okreslenia zadan finansowanych ze srodkow
Panstwowego Funduszu Rehabilitacji osob Niepefnosprawnych w 2017 r.
Materiat przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie ustalenia rozkliadu godzin pracy
aptek ogolnodostgpnych na terenie powiatu minskiego.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly w sprawie tekstu jednolitego uchwaly w sprawie okreslenia
przystankow komunikacyjnych, ktorych wlascicielem lub zarzqdzajiacym jest Powiat
Minski orazwarunkow i zasad korzystania zlych przystankow.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Minskiego na lata 2017 -2024.
Material przyjgto bez uwag.
- Podjqcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwaty buclzetowej Powiatu
Miriskiego na2017 r.

Starosta i Skarbnik Powiatu przedstawili zmiany do uchwaly w s;prawie zmian w
budzecie, a dotyczqce m.in.:
- zwigkszenia planu dochodow biezqcych o kwotg 1.067.413 z tyturlu podwyzszenia
planu czqsci oswiatowej subwencji ogolnej,
- zmnieiszenia planu dochodow biezqcych o kwotg 15.956 zl z tytuilt obnizenia planu
udzialow powiatu w podatku od osob fizycznych,
- zmniejszenia planu dochodow majqtkowych o kwotg 410.000 zl w zwiqzku z
odstqpieniem od udzielenia pomocy finansowej w kwocie 21O.OOC: zl przez Gminq
Siennica na zadanie pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 2242W Stara Wies -
Kuflew" oraz zmianE pomocy finansowej na pomoc rzeczowq od Grniny Latowicz na
zadanie pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 2232W Latowicz-Dqbrowka-Wg2yczyn"
w kwocie 200.000 zN,



- wykreslenia dwoch zadan dotyczqcych skrzyzowan w gm. Dobre na lqcznq kwotq
60 000 zt,
- przeznaczenia kwoty 100.000 zl na zadanie ,,Budowa indywirJualnych wgztow
cieplnych dla obiektow dydaktycznych w ZS im M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz.
- uzupelnienia planu wydatkow na zadanie pn. Budowa lqcznika ponriqdzy budynkiem
glownym ZS im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz. a pawilonem A o kwotg
250.000 zl,
- zwigkszenia planu wydatkow biezqcych o kwotq 415.029 zl z tytulu zwrotu
nienaleznie uzyskanej przez powiat kwoty czgsci oswiatowej subrruencji ogolnej za
2012 r
- zwigkszenia planu wydatkow biezqcych o kwotg 25.000 zl z przzeznaczeniem na
wyd atki zwiqzane z realizacjq zadania,,V D n i Powi atu M i n s kieg o",
- przeznaczenia kwoty 50.000 zt na budowg indywidualnego wqzla cieplowniczego do
przychodni lekarskiej w Minsku Maz. przy ul. KoSciuszki, oraz kwotQ 148.830 zl z
przeznaczeniem na dotacjg na przylqczenie SPZOZ do sieci cieplorvniczej (l etap),
- wprowadzenia nowych zadan w zakresie wykonania dokumentacji na przebudowq
drogi powiatowej nr 2223\N ul. Jasna w Minsku Maz. (50.000 zl) oraz wykonanie
dokumentacji na przebudowg i rozbudowg mostu przez rz. Witowke w m. Porzewnica
wraz z dojazdami (35.000 zt),
- uzupelnienia o kwotg 3.000 zl zadania,,Bieg Wilczym Tropem".
Zarzqd Powiatu jednoglosnie wyrazit zgodq na uruchomienie dla SPZOZ kwoty
450.000 zl na wyposazenie pawilonu, w celu uruchomienia od koncar marca Dr.
Material zostal przyjqty .

Ad. 6

starosta Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e w zwiqzku z tym, ze
Wicestarosta przebywa na urlopie w dniach od 13 lutego do 17 lutego br. nalezy
upowaznic czlonka Zarzqdu do skladania oSwiadczen w sprawach nrajqtkowych.
Ustalono, 2e oswiadczenia wraz ze Starostq bgdzie skladat p. Marek Pachnik.
Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaNy w sprawie
okreSlenia osob uprawnionych do sktadania oswiadczen woli w sprawach
majqtkowych Zarzqd opowiedziat siq jednoglo6nie (prz,,:/ nieobecnosci
Wicestarosty - Krzysztofa Plochockiego).

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 503/17 w sprawie okre6lenia osob
uprawnionych do skladania o6wiadczen woli w sprawach majqtkowych.

Ad. 7
Z-ca naczelnika Wydziatu Gospodarki Nieruchomosciami Zbigniew

Wadzinski powiedzial, 2e dyrektor Domu Dziecka w Falbogacit zaproponowata
przedlu2enie umowy z Telekomunikacjq Polskq (Orange Polska) na wydzierzawienie
czg6ci nieruchomosci stanowiqcej w{asnosc powiatu, a bqdqcej w trwatym zarzqdzie
Domu Dziecka (dz. nr ew. 76). Propozycja przedluZenia umowy na okres 5 lat,
a wynegocjowana kwota dzierZawy to 1.785 zl brutto (dotychczas byla kwota 1.330 zl)
Nastgpnie odczylal projekt uchwaly w sprawie wydzierZawienia czqsci dzialki nr 76
polozonej w Falbogach; przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednogloSnre.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 504/17 w sprawie wydzierzawienia
czg6ci dzialki nr 76 polo2onej w Falbogach.



Ad. I
Naczelnik Wydzialu OSwiaty i Promocji - Emilia Piotrkowic:z odniosla siq do

projektu uchwaly w sprawie projektu sieci szkot i wyjasnita, ze jest on jeszcze
niekompletny, bo nie otrzymalismy jeszcze potrzebnych informacji z Sulejowka
i Mrozow. Dodala, 2e Rada Powiatu ustala siec szkol ponadgimnazjalnych
z uwzglgdnieniem, wszystkich tego typow szkol na obszarze powiatr-r.
Na mocy art, 213 ustawy Prawo oswiatowe Rada Powiatu podejmuje uchwalg w
sprawie projektu dostosowania sieci szkol ponadgimnazjalnych i specjalnych do
nowego ustroju szkolnego. W uchwale okresla siq plan sieci s;zkol publicznych
ponadgimnazjalnych i szkol specjalnych prowadzonych przez powiat
z uwzglgdnieniem szkot ponadgimnazjalnych majqcych siedzibq w obszarze powtaru
na okres od dnia 1 wrzeSnia 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. i plan sieci szkol
publicznych ponadpodstawowych i szkot specjalnych prowadzonrlch przez powiat
minski poprzez analogig.
P. Emilia Piotrkowicz wyjaSnila,2e idziemy w kierunku, zeby gimn az)ium na ul. pigknej
wlqczyc w struktury nowego typu liceum ogolnoksztalcqcego, kt6re zafunkcjon uje za
2lata, ale trzeba to ju2 pokazac.
Z chwilq wlqczenia do liceum przestaje funkcjonowac zespol, nie wiemy czy z dniem
1 wrzesnia 2017 r, ten zespol siq rozwiqzuje, czy dopiero za dwa lata.
Odno6nie Centrum Ksztatcenia Zawodowego i Ustawicznego to jest to szkolnictwo dla
doroslych.
Od 1 wrzesnia 2017 r. zamiast szkol zawodowych bgdq branzowe szkoty I stopnia.
W Zespole Szkot Specjalnych gimnazjum bgdzie wlqczone do szl.ioly podstawowej
nowego typu.
Starosta -Antoni JanTarczynski zwrocil siq z pytaniem, czy po spotkianiu Wicestarosty
z wojtami i burmistrzami przekazaN informacje dotyczqce porozumien z Siennica
i Mrozami.
Naczelnik Wydzialu OSwiaty i Promocji powiedziaNa, 2e gmina Siennica zwrocila sig
z porozumieniem i Wydzial pracuje nad tym z prawnikami.

Kolejno p. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e dyrektor Zespolu Szkol
Ekonomicznych w Minsku Maz. zwrocita siq o zwiqkszenie srodkow finansowych
o kwotq 8.000 zl z przeznaczeniem na doskonalenie zawodowe naur:zycieli w ramach
1o/o od funduszu wynagrodzen. Wyja6nila, ze srodki te zostanq pzeznaczone na
dofinansowanie studiow podyplomowych. W przyjgtej uchwale byta to kwota 1g.5OO zl,
a po zwiqkszeniu kwota 27.500 zt. Jesli Zarzqd przychyli sig do tego r,vniosku to projekt
uchwaly przeslany zostanie do zaopiniowania do zwiqzkow zawodowych.

Zarzqd Powiatu przychylit siq do powyzszego wniosku.
Nastqpnie p Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e przekazana zostala informacja
w zakresie naboru do klas pierwszych w roku szkolnym 201712018 c>raz wyniki ankiet
przeprowadzonych w klasach ll i lll gimnazjow z terenu powiatu minskiego. Material
ten zostanie omowiony na kolejnym posiedzeniu.

Ad, 9
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. Wyjasnita, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow migdzy $$ w ramach tego samego dzialu
w zakresie wydatkow biezqcych i dotyczyly:



- Starostwa Powiatowego w Mirisku Mazowieckim,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztatcqcego w Minsku Maz.
- Zespolu Szkoi Nr w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Specjalnych w lgnacowte,
- Zespolu Szkol im. M, Sklodowskiej - Curie w Mirisku Maz.
- centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w Mirisku Maz,
- Zespo{u Szkol Ekonomicznych w Minsku Maz,
- Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Mirisku Maz
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Minsku Maz,
- Domu Pomocy Spotecznej sw. Jozefa w Mieni,
- Powiatowego Urzgdu Pracy w Minsku Maz.

Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly cztonkowie
Zarzqdu glosowali nastgp ujqco :

- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem ucnwary,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych siQ nie bylo (nieobecny Wicestarosta
Krzysztof Ptochocki)

Zarzqd Powiatu podjqt uchwatq Nr 505/17 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad,10
Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek zwrocil siq z pytaniem , czy przekazane

zostafy dokumenty do Urzgdu Wojewodzkiego odnosnie ul, 3 Maja, a ktorych mowa
byta na poprzednim posiedzeniu.
P, Zbigniew Wtadzinski wyjasnil, ze nie udzielono jeszcze odpowiedzi ze wzglgdu na
trwajqce Jeszcze rozmowy nt, inwestycji w tej ulicy. Dodai, 2e ma zostac ustalony
sposob postgpowania.
Starosta dodat, 2e rozmawial z wiceburmistrzem Halinowa, ktory powiedziat, ze bgdq
)eszcze prowadzone rozmowy z p,
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 27 lutego br, o godz. 9.00.
Starosta poinformowal,2e w dniu 27 lutego br. o godz. 17,00 odbgdzie sig posiedzenie
Kapituly Nagrody Powiatu Minskiego ,,Laura". Sesja zaplanowana zostala na dzien
28 lutego br.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwroci.la sig o wyrazenie zgody na dokonanie
lednorazowego wydatku tj, wyptatq dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2016 r.
Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na wyptatq dodatkowego wynagrodzenia rocznego

Ad.11
Protokol posiedzenia w dniu 6 lutego 201T r. zosta{ przyjgty,



Ad. 12
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Czlonkowie Zarzqdu'. t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


